
 

 

 

CULTUURRAAD SINT-NIKLAAS 

 

VERSLAG cultuurraad 11 JANUARI 2022 

 

Aanwezig:   Marcella Piessens, Dirk Vergult, Erik De Lathouwer, Dirk Van den Broeck, Jack van Peer, 

Filip Smet, Dirk Verlaeckt, Karin Tavernier, Vinciane Meert, Kris Boel, Johan De Vos, Cris 

Bruelemans en Jo De Cuyper.  
  + schepen Filip Baeyens, Ronny De Mulder en Wendy Bryssinck. 

Verontschuldigd:  Chris De Beer en Laureline Soubry 
 

 

1. Goedkeuring verslag dd. 14-12-2021 
 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 

 
2. Woordje van de nieuwe voorzitter   

 

Als nieuwe voorzitter wenst Filip iedereen een gezond 2022 toe en hoopt dat alles, en wat cultuur 
betreft in het bijzonder, zo vlug mogelijk terug naar het “normale” kan terugkeren zodat iedereen 

zonder opgelegde beperkingen van het cultureel aanbod kan genieten. 
Daarna meldt hij dat hij reeds zoveel mogelijk informatie omtrent de werking van de CR aan het 

verzamelen is door onder meer contacten met de bevoegde diensten, het bestuderen van het 

stedelijk organogram, het doornemen van de statuten. Hierover is er op 12-01 een bijeenkomst van 
de werkgroep gepland. Op 13-01 volgt er dan die webinar van de VVSG over cultuurraad 2.0. De 

opnames van die webinar worden naar alle deelnemers doorgestuurd. 
Filip meldt ook dat bijeenkomst van de academieraad (podium), waarin hij ook zetelt, voorzien 

voor 17-01 geannuleerd werd. Er een datum is vastgelegd voor de eerste vergadering van de 

werkgroep rond de hervorming van de jaarsubsidies (27-01). 
Hij sluit zijn welkomstwoord af met nogmaals zijn voorganger Jack te bedanken voor de 9 jaar dat 

hij de CR heeft geleid. 
 

Er wordt voorgesteld om aan deze voorzitterswissel de nodige ruchtbaarheid te geven door dit op 
te nemen in de editie van de stadskroniek van maart. Hiervoor zal Ronny contact opnemen met Jan 

Smet. Ook de aangesloten verenigingen zullen door middel van een omzendbrief van deze wissel op 

de hoogte worden gebracht. 
 

 

3. Nieuwjaarswensen van schepen Baeyens 

Ook op zijn beurt wenst de schepen de leden van de CR het allerbeste toe voor 2022. Hij 

verwelkomt ook de nieuwe voorzitter en meldt dat hij met hem, samen met burgemeester, al een 
zeer vruchtbaar onderhoud heeft gehad. Hij is er zeker van dat, afgaande op dit gesprek, de 

nieuwe voorzitter, net als zijn voorganger, zich heel goed van zijn taak zal kwijten. 

 
Bij de eerste vergadering van het jaar neemt de schepen de kans te baat om te overlopen wat er 

op cultureel vlak in 2022 staat te gebeuren. Hierbij een opsomming van de uitdagingen voor dit 
jaar: 

- Bib: verdere planning nieuwbouw (na de selectieleidraad, de gunningsleidraad…), voortgang 

FOCi (Vlaamse overheid, Fonds Culturele Infrastructuur)-dossier… 

 



- Stadsarchief: verhuis (met onduidelijkheid nog steeds over de timing), enkele lopende 
projecten (tentoonstelling over geschiedenis voetbalclub Sportkring op 4, 5, 11 en 12-05). 

 

- Vrije Ateliers: toekomstvisie, tijdig profielbepaling opvolging pensioneringen (Nick en Houki; 

maar ook Luc), en wat met het (voorziene) budget i.v.m. de renovatie? 

 

- SteM: afwerking restauratie Huis Janssens + blikvanger tentoonstelling “Recht door zee”. 

 

- CC: Masterplan ‘Cultuursite Hofstraat’ en afstemming programmatie (podium en expo) met 

de partners (o.a. De Casino, ’t Ey, Warp…) 

 

- OCV: digitalisering èn vereenvoudiging subsidies (en een liefst opnieuw gecoördineerde 

beslissing over budget subsidies ‘22/werking ’21), poetsen en conciërgebeleid, enkele 
infrastructuurwerken (De Klavers, De Kouter, leegmaken/afbraak zaal Familia…). 

 

- d’Academie Beeld: de nieuwe inkomhal (en verhuis administratie) èn het Steamlab 

/opnamestudio (beheer, gebruikersreglement), de modeshow in Cocon (Heistraat)…; 

 

- Sites van de (verre) toekomst, cultuur houdt vinger aan de pols: naast (in beperkte mate) 

Cocon (Heistraat), voor cultuur toch vooral oog houden op de mogelijkheden van de SVK-, de 
Moerland- en de Rolliersite (Kasteelstraat) … Werking De Salons als onderdeel museum stopt 

in 2022. 

 

- Kunstendecreet Vlaamse middelen voor Sint-Niklase professionele cultuurspelers: 

Aanvraag subsidies voor ’t Ey, De Casino, WARP, Cluster en Nadar …. met ondersteuning van 
de stad. (Zeer belangrijk voor hun voortbestaan). 

 
 

 

4. STAVAZA ivm commissies & adviesraden 

 

Zoals eerder vermeld werden de voorziene commissievergaderingen van zowel academie beeld 

als podium afgelast en vervangen door een nieuwsbrief. 

Wat de bib-commissie betreft, daar moet Laureline nog vervangen worden. Momenteel 

vertegenwoordigen Karin, Dirk VB, Vinciane en Marcella ons in deze commissie. Karin zal met Kirsten 
Janssens afspreken dat vanuit de bib (gebruiker of deskundige m.b.t. de werking digipunt) 

kandidaten worden aangezocht. 

 

5. Landelijke dagen. 

In bijlage het lijstje van de dagen die worden weerhouden voor 2022.  

Er wordt voorgesteld om de samenstelling van deze lijst in de toekomst vroeger op de agenda te 

plaatsen zodat de data vastliggen bij het begin van het jaar. 

Ook wordt de zin of het in standhouden van deze “landelijke dagen” in vraag gesteld. Deze 

dienden oorspronkelijk om verenigingen d.m.v. bijkomende subsidie (150 Euro) aan te zetten om 
actief aan deze landelijk of stedelijk georganiseerde activiteiten deel te nemen. Daarom zal OCV 

(Wendy) aan Filip een lijst overmaken van welke verenigingen de laatste 3 “normale” jaren hebben 
deelgenomen aan deze dagen, en welke dagen het meest in trek waren. 



6. Punten OCV 

Er zijn deze keer geen punten vanuit OCV. Wel wordt gemeld dat de Open Monumentendag 
zal plaatshebben op 12 september met dubbel thema, duurzaamheid en water. 

Thema duurzaamheid zal zich voornamelijk situeren rond de Grote Markt met de vernieuwing 

Landhuis, Huis Muyle en het nieuwe stadsarchief plus heropening gerenoveerd Huis Janssens. 

Water: evt. rond kasteel Walburg en de deelgemeenten. Bv voor Sinaai wordt er mogelijks 

gewerkt rond het Lysdonckhof. 

 

7. Varia 

7.1 Eerstvolgende DB gaat digitaal door op 1 februari. 

7.2 de aanstelling van de cultuurambassadeur die normaal wordt bekend gemaakt tijdens 

Nieuwjaarsconcert Academie wordt verschoven naar 25-02 om 15 uur. 

7.3 In de Antoon Van Wilderodezaal (toneelklas academie) is een mobiele tribune geplaatst. 

 
 

 
 

Namens de stedelijke cultuurraad 
 

 

Dirk Verlaeckt        Filip Smet 
 

secretaris        voorzitter 


